



大连商品交易所  
DALIAN COMMODITY EXCHANGE

# 立足中国 服务世界

Dalian Commodity Exchange:  
Starting from China, Serving the World

大连商品交易所，是一家大宗商品衍生品交易所。经过 26 年的发展，拥有 17 个商品期货品种、2 个期权品种，覆盖粮食、油脂油料、木材、禽畜、化工和能源矿产六大产业板块。

这里是世界最大的农产品、塑料、煤炭与铁矿石期货市场。2018 年，我们在全球主要衍生品交易所成交量排名中位居第 12 位，在商品期货与期权领域成交量排名第三位（据美国期货业协会 FIA）。

起步于农产品期货的我们，一直以来，根植于中国庞大的农业产业，帮助生产者、贸易者和加工者利用衍生品发现价格，保障收入。

我们还拥有世界上独一无二采用实物交割的铁矿石期货，提供准确、及时的铁矿石价格。2018 年 5 月 4 日，铁矿石期货交易对国际交易者开放，我们的目标是建设全球市场、发现全球价格、服务全球贸易。

现在，依托多元化的品种与丰富的产业服务，我们正打造全球重要的大宗商品定价中心和风险管理中心，面向全球市场，服务企业风险管理，助力业绩增长。站在世界舞台，我们初心依旧。

立足中国，服务世界。我们是大连商品交易所。

After 26 years of efforts, Dalian Commodity Exchange (DCE), as a commodity derivatives marketplace, has listed 17 commodity futures products and 2 options products, covering major sectors including agriculture, oil and oilseed, forestry, livestock, petrochemical and energy.

We are the world's largest futures market for agricultural products, plastics, coke and iron ore. According to Futures Industry Association (FIA), DCE was the world's 12th largest derivatives exchange in terms of trading volume in 2018, and ranked the 3rd in commodity futures and options sector.

As an exchange starting from agricultural futures products, we have been assisting producers, traders and processors with price discovery and revenue protection via derivatives.

With the world's only physically deliverable iron ore futures, we offer reliable and continuous iron ore pricing benchmarks. To establish global market, provide global benchmark, and serve global trade, on May 4th 2018, our iron ore futures market was opened to international traders.

At present, as a supplier of a diverse product suite and extensive industry services, we are building ourselves into a world-class commodity pricing center and risk management center for global enterprises to smooth risk and improve performance, the goal we have been pursuing for years.

We are Dalian Commodity Exchange, in China, but for the World.



DCE www.dce.com.cn  
DALIAN COMMODITY EXCHANGE  
http://www.dce.com.cn/DCE  
(International Version)